

Programme "Sports & Découverte" - Primaire EIB Monceau Classes (Grades): GS, CP, IG, CE1, IN, CE2, IM, CMI, IC, CM2		
Commence le 30 septembre 2020. Tous les mercredis de l'année scolaire (hors vacances scolaires et jours fériés) / <i>Starts on September 30, 2020. Every Wednesday of the school year (except school holidays and public holidays)</i>		
Heure / Hour	Groupes / Groups	
	Groupe 1 CE2-CM2 / IM-IC	Groupe 2 GS-CE2
9h-10h15 / 9am - 10.15 am	CODING	CrossFit Kids
10h15-10h30 / 10.15am - 10.30am	Pause / Break	
10h30-11h45 / 10.30 am - 11.45 am	CrossFit Kids	Sophrologie / Sophrology

Information en français

- Prix : 1275€ par élève per an
- Les ateliers commencent le 30 septembre et prendront place tous les mercredis hors vacances scolaires et jours fériés.
- Pour maintenir une activité, il faut un minimum de six inscriptions. Si nous ne pouvons pas maintenir une activité, nous contacterons les inscrits.
- Il n'y aura aucun remboursement pour les élèves qui ne finissent pas leur activité.
- Les ateliers sont en français, sauf si indiqué autrement

Si vous avez d'autres questions, veuillez contacter slaporte@eibparis.fr en indiquant le nom du programme en question.

Information in English

- Price: 1275€ per student per year
- The workshops start on September 30 and will take place every Wednesday outside school and public holidays.
- To maintain an activity, a minimum of six registrations is required. If we are unable to maintain an activity, we will contact those who signed up to notify them.
- There will be no refund for students who do not finish their activity.
- Workshops are in French unless otherwise stated

If you have any further questions, please contact slaporte@eibparis.fr, indicating the name of the program in question.